
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 71 

Referat af bestyrelsesmøde  i ”Kerteminde Sommerby" afholdt den 6. juli 2023 

Tilstede på bestyrelsesmødet:  Kai Holm, Marlene Gemmer, Emma Kjær , Mette Juul 

Afbud fra Niels Magnussen. 

Referent : Mette Juul 

 Dagsorden: 

1. Orientering fra formanden 

2. Veje/ bump 

3. Afvandingsprojekt 

4. Evt. 

 Ad 1: 

Tidligere bestyrelsesmedlem og formand Preben Schack er død. Kai Holm deltog i begravelsen, og havde bårebuket 

med fra Kerteminde Sommerby. 

 Niels Magnussen og Arne Søndergaard opsætter en bom ved stien fra Violvej til Kløvervej( ved nr.23). 

 Ad 2: 

Det blev på sidste møde besluttet at opsætte 7 nye bump og flytte 2 eksisterende bump. 

Bestyrelsen evaluerer i oktober måned, hvorledes det har fungeret i løbet af sommeren, og tager stilling til, om der 

skal ske ændringer. 

Perlestenene, i siderne ved de nyanlagte veje, er med til at opsuge og lede overskudsvand væk fra vejene. 

De små stier bliver snarest planeret. Såning af nyt græs bliver til efteråret. 

Store sten omkring bump og i rabatter skal fjernes. De er til fare for cyklister, især ved mørketid. 

 Vi har haft en del udfordringer i forhold til entreprenørerne, som har haft en travl tid. 

Det er meget bekosteligt at få påført vejlim. Vi afventer og ser, hvordan det bliver med støvgener fremadrettet. 

 Ad 3: 

Det er forsøgt flere gange, at skyde rør igennem hul under Hindsholmvej. I dag fredag d. 7/7 ser det ud til, at det er 

lykkedes. 

Tilslutning af pumpe skal snarest færdiggøres. 

      Anemonevej 21-27 tilsluttet afvandingen         Med ekstra bevilget dræn  

Ad 4: 

Forskønnelse af Sommerbyen/ regler behandles på møde i august. 


